
1 

 

PROTOKÓŁ NR XXXV/2010 

z XXXV sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 22 stycznia 2010 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 9
00   

do  11
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych  na  sesji było 15  radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek    - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak    - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk   - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik    - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła    - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Bożena Przybyła   - Przewodnicząca Komisji OZKiS 

12. Barbara Puczkowska   - Członek Komisji Rewizyjnej 

13. Jan Sarowski    - Członek Komisji Rewizyjnej 

14. Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

15.Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek   - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak    - Skarbnik Gminy 

4. Andrzej Stępień    - Starosta  Powiatu Wieluńskiego 

5. Krystyna Miśkiewicz   - Radna Powiatu Wieluńskiego 

6. Andżelika Kucharska-Bociąga - Podinspektor  UG 

7. Leszek Wójcik     - Sołtys wsi  Broników 

8. Jarosław Jędrysiak    - Sołtys wsi Krzeczów 

9. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

10. Leon Makielak    - Sołtys wsi Wierzchlas A 

11. Wiesław Kapica   - Sołtys Wsi Wierzchlas B 

12. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

13.  Zbigniew Wołowiec   - Sołtys wsi Jajczaki 
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14.  Jan Błaszczak    - Sołtys wsi Łaszew 

15.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

16.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

17.  Łuczak Henryk   - Sołtys wsi Kamion 

18.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 

19. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy  

 

Porządek  obrad: 

1. Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXXIV sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas.  

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia budżetu Gminy Wierzchlas na rok 2010.  

b) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu ochrony Środowiska                 

i Gospodarki Wodnej w Łodzi.  

c) zmieniająca uchwałę Nr XXXII/201/2009 z dnia 22 października 2009r.                

w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Krzeczów na lata                  

2008 – 2015.  

d) wyrażenia opinii w sprawie likwidacji Samodzielnego publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego                          

im. dr B. Hagera w Tarnowskich Górach.  

6. Interpelacje,  wolne wnioski i zapytania.   

7. Zakończenie obrad  XXXV sesji Rady Gminy Wierzchlas.    

 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie XXXV  sesji  Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, Sołtysów                      

i panią sołtys, oraz pracowników Urzędu Gminy oraz Starostę wieluńskiego 

Andrzeja Stępnia i Radną Powiatową Krystynę Miśkiewicz. Stwierdził, że w 

sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym, Rada Gminy 

może obradować i podejmować uchwały. 
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Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali  

w zawiadomieniach porządek obrad. W związku z tym zapytał, czy są uwagi do 

porządku obrad. 

Ponieważ nie było więcej uwag Przewodniczący poddał  projekt porządku  

obrad pod głosowanie i przyjęty został jednogłośnie wraz z wprowadzonymi 

zmianami. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu XXXIV  sesji  Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu. 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący  Rady  Gminy poprosił Wójta o odczytanie informacji od dnia                     

29 grudnia 2009r. do  22 stycznia 2010r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej przez Wójta 

informacji.  

Ponieważ nie było więcej pytań ani uwag do sprawozdania  w związku z tym 

zostało one przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Uchwalenie budżetu Gminy na 2010 rok. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy  Karol Sakowski – odczytał 

Uchwałę Nr IV/136/2009  z dnia 30 listopada 2009r.  Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie  wyrażenia opinii  o projekcie  Budżetu 

Gminy Wierzchlas na 2009 rok, oraz Uchwałę Nr IV/137/2009 z dnia 30 

listopada 2009 roku Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi  w sprawie 

wyrażenia opinii    odnośnie możliwości sfinansowania deficytu oraz prognozy 

kwoty długu przedstawionej przez Gminę Wierzchlas.  

Opinia stanowi załącznik nr 4 i 5 do protokołu. 
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Przewodniczący zapytał czy sa pytania bądź uwagi do projektu Budżetu Gminy 

Wierzchlas na 2010r.  

Następnie wprowadzenia  do tematu dokonała Pani Skarbnik Teresa Nowak                

i powiedziała, że projekt Budżetu omówiony był na poszczególnych 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. Pani Skarbnik omówiła najważniejsze 

założenia budżetu i wskazała różnice występujące w projekcie budżetu                        

w porównaniu z rozwiązaniami z lat ubiegłych. Dodała, że w projekcie budżetu 

Gminy zaplanowany był Gminny Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej, który zlikwidowany został  z dniem 31  grudnia 2009r. i w związku              

z tym nie można go uchwalić w budżecie gminy na 2010 rok. Kwota 

zaplanowana na Gminny Fundusz Ochrony Środowiska jest wprowadzona do 

budżetu Gminy po stronie dochodów i po stronie wydatków. Poinformowała, że 

dochody wyższe są od kwoty wydatków i kwoty dochodów o 85.000 zł. 

 

Otwarto  dyskusję na temat projektu budżetu gminy na 2010 rok.  

 

 Radny Jacek Młynarczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa,  

Leśnictwa i Ochrony Środowiska powiedział, że jako jedyna Komisja 

ustosunkowała się negatywnie do projektu budżetu Gminy. Kością niezgody na 

Komisji był temat dwóch dróg pierwsza to droga zaplanowana w projekcie 

budżetu w Kochlewie, a druga która nie została ujęta  to zaprojektowana                   

w ubiegłym roku ul. Topolowa w Toporowie. Te dwie inwestycje spowodowały 

to ze komisja podjęła negatywna decyzję odnośnie opinii projektu budżetu. 

Radny zaproponował wniosek z prośba o przegłosowanie w sprawie 

pozostawienia projektu budżetu bez zmian czy w zamian drogi w Kochlewie 

wprowadza się ul. Topolowa w Toporowie i realizowana będzie jako pierwsza             

a droga w Kochlewie przesuwana zostaje do momentu podziału nadwyżki 

budżetowej. 

Wójt wyjaśnił, że w Kochlewie planowane jest wykonanie projektu odcinaka  

drogi 800 metrowej , natomiast kosztorys i realizacja w tym roku będzie tylko 

odcinak 400 metrowego o szerokości 3,5 m. Wójt dodał, że taka jest koncepcja    

i poprosił o przegłosowanie tego tematu. 

Natomiast w Toporowie można zastosować kompromisowe  wyjście z sytuacji, 

gdzie przeznaczone jest 30.000 zł na chodnik, który wykonany zostanie                     

w ramach tej inwestycji w tym roku a w przyszyłam roku położona zostanie 

nakładka asfaltowa. 

Radny Marek Leszczyk – zwrócił się do Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, że na posiedzeniu Komisji nikt nie miał zastrzeżeń co do drogi                  

w Kochlewie, jedynym zastrzeżeniem jakim było to  że nie ujęta została ulica 

Topolowa w Toporowie i takich wypowiedzi na posiedzeniu nie było. 

Radny Jacek Młynarczyk – wnioskował aby zaproponowany wniosek  

poddany został pod głosowanie i aby w tym temacie wypowiedziała się Rada 

Gminy. 

Radny Jerzy Cieślak – powiedział, że ul. Topolowa w Toporowie powinna 
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być wykonana dlatego, że zaplanowana została ona w ubiegłym roku                      

z nadwyżki budżetowej, i wykonany został projekt jednak nie było realizacji 

dlatego należy dołożyć środków i w tym roku wykonać. 

Przewodniczący Artur Piosczek powiedział, ze każda droga jest pilna, tym 

bardziej że ul. Topolowa w Toporowe i była kilkakrotnie  przekładana. 

Wójt w Toporowie wykonane zostało zadanie „Odnowa wsi” na które  

wydane zostało 500.000 zł na chwile obecna wydane zostały własne środki i 

dopiero za trzy miesiące będzie wiadome, czy środki z Urzędu 

Marszałkowskiego zostaną przekazane obecnie wiadome jest że na 99 % 

otrzymamy środki. 

Nie ważne jest skąd pozyskiwane są środki na takie zadania bowiem jest to 

wysiłek Urzędu Gminy i następne zadanie jakie bedize realizowane w 

Toporowie to szklak bursztynowy i nie można o tym zapomnieć. Nie można 

zrezygnować z innych skromnych inwestycji i skoncentrować się tylko na 

Toporowie bowiem środki należy tak rozdzielić aby było poczucie 

sprawiedliwości w  społeczeństwie.  

Radny Jerzy Cieślak – Szlak Bursztynowy to nadal jest droga Krzeczów – 

Toporów a cały czas przypisywana jest tylko do Toporowa, a przez dal lata nic 

nie robiło się w Toporowie na drogach to teraz trzeba to nadgonić.  

Wójt powiedział, że jest mu przykro dlatego, ze w Toporowie położona  

zostanie nakładka asfaltowa na całym odcinku, wykonana zostanie droga 

Krzeczów –Toporów oraz chodnik w tych miejscach gdzie jest zwarta 

zabudowa. 

Radna Maria Smolarek – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  

zaproponowała przygotowanie wyliczeń na temat środków otrzymanych przez 

sołectwo Kochlew w ciągu ostatnich 2 lat.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ponieważ  na sesji obecny był Starosta Wieluński Andrzej Stępień 

Przewodniczący Artur Piosczek oddał mu głos .  

Starosta przekazał radnym i sołtysom informacje ważne dla Gminy Wierzchlas    

i tak 3 lutego rozstrzygnięty zostanie przetarg na budowę dróg gminnych                     

i powiatowych i wyłoniony zostanie wykonawca na realizacje wspólnych 

przedsięwzięć m.in. na drogę Krzeczów – Toporów. 

Po zakończeniu procedur przetargowych podpisana zostanie umowa                       

z wykonawcą i jeśli tylko będą sprzyjały warunki to zakres prac zaplanowanych 

na ten rok rozpocznie  się jak najszybciej. 

Starosta przekazał dobrą informacje dla m.in. dla mieszkańców Gminy 

Wierzchlas dotyczącą   otrzymania przez Powiatowy Szpital w Wieluniu 

dofinansowania w wysokości 10,5 mln. zł, a całe zadanie to 13,7 mln zł.                  

W ramach tych środków wykonane zostaną znaczące remonty w ciągu dwóch 

najbliższych lat w szpitalu, przez co polepszą się  warunki jak i poziom 

świadczonych usług, zakupiony również zostanie sprzęta ponad 3 mln. zł.  
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Starosta poinformował, że Ochotnicza Straż Pożarna w Wierzchlesie otrzymała 

pozytywna decyzje w ramach złożonego wniosku  i zostanie zakupiony 

samochód „średni” za ponad 500 tys. zł zostanie zakupiony co jest bardzo 

ważne pod względem bezpieczeństwa. 

W ramach szlaku bursztynowego pozostały do ogłoszenia przetargi na drogi 

leśne, punkty edukacji ekologicznej i oznaczenie ścieżek rowerowych oraz                

w Działaniu Kultura – druga część przetargów na Kościoły  oraz przetargi na 

muzea  w Ożarowie i  Wieluniu  oraz z dziedziny turystyki zakup sprzętu 

turystycznego i wyposażenie Punktów Informacji Turystycznej w Wieluniu                 

i w Osjakowie. Przetargi te zostaną ogłoszone w I kwartale tego roku                            

i wyłonieni zostaną wykonawcy i wówczas realizowane będą zadania zgodnie                                    

z przyjętym harmonogramem.            

Na koniec Starosta podziękował za wsparcie i pomoc w przygotowaniu 

spotkania Noworocznego, które odbyło się 6 stycznia br. w Gimnazjum                     

w Wierzchlesie.  

 

Powrócono  do dyskusji na temat budżetu.  

Skarbnik przedstawiła przygotowaną informację na temat środków jakie  

otrzymało sołectwo Kochlew w przeciągu ostatnich 2 lat i tak: 

 2008 rok 

 – droga Kochlew wykonano 450m o szerokości 3m – 97.318,71 zł 

- wodociąg Kochlew  za kwotę        - 11.453,27 zł 

 > 2007 rok  

– droga Kochlew  wykonano  600m              - 210.343,04 zł 

- wodociąg Kochlew  za kwotę       -     5.147,43 zł. 

Radny Marek Leszczyk –  takie samo podliczenie należałoby wykonać                   

w stosunku do Toporowa, jednak o to nie poprosił tylko zwrócił się do radnych 

o zaakceptowali projekt budżetu w pierwotnej wersji oraz aby spojrzeli na 

Kochlew  z innej perspektywy bowiem jest to droga przy której jest ponad 10 

zabudowań oraz ponad trzydzieści działek budowlanych i nie jest to droga 

boczna  i łączy się z drogą powiatową  i Gmina Siemkowice, ponadto jest tą 

drogą dojazd do źródła Św. Floriana – ustanowiony przez Radę Gminy jako 

pomnik przyrody. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Karol Sakowski – zaproponował 

kompromis i zgłosił wniosek do projektu budżetu  aby ul. Topolową                          

w Toporowie ująć w projekcie tegorocznego budżecie gminy, natomiast  drogę 

w Kochlewie wykonać ze środków nadwyżki budżetowej oraz zapewnić 

radnego Leszczyka że zadanie zostanie w tym roku wykonana. Dodał, że droga 

w Toporowie byłą pierwsza i został na nią wykonany już projekt. 

Radny Marek Leszczyk – budowa drogi w Kochlewie również rozpatrywana 

była w wówczas gdy budowana była ul. Skotnicka w Wierzchlesie i zawsze 

budowa tej drogi jest odsuwana w czasie. Ponadto na ul. Topolowa                            

w Toporowie wykonany jest już projekt i to należy ja wykonać natomiast 

zaplanowaną w projekcie drogę w Kochlewie pozostawići realizować zgodnie z 
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projektem. Dodał, że jest to Głowna wieś która nie ma drogi asfaltowej i zwrócił 

się do radnych aby wzięli to pod uwagę. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Karol Sakowski – nie chodzi o to że droga 

w Kochlewie nie będzie wykonana tylko jej realizacja wydłuży się w czasie. 

Natomiast jeśli chodzi o celowość drogi w Wierzchlesie to jej koszt wyniósł 

70.000 zł i jest to tylko 230 m, przy drodze położone sa dwa specjalistyczne 

gospodarstwa. 

Radny Józef Krzeszowski – powiedział, że zaczyna się majstrować przy 

projekcie budżetu i jeżeli zapytanie Przewodniczącej Komisji rewizyjnej Mari 

Smolarek odnośnie wysokości środków przekazanych na sołectwo Kochlew to 

takie zapytanie należałoby skierować do wszystkich sołectw, w których w tym 

czasie realizowane były zadania inwestycyjne. Stwierdzenie, że w 2007 roku 

wybudowana została droga Kochlewie to ona musiała być wybudowana 

ponieważ jest to droga dzięki której dzieci dowożone są do szkoły bowiem 

warunkiem likwidacji szkoły w Krzeczowie było  wykonanie drogi dla 

mieszkańców Kochlew w celu dowożenia do szkoły. Radny dodał, że 

zaplanowana w projekcie budżetu droga w Kochlewie powinna być realizowana, 

a  jeżeli jest taka potrzeba , że Toporów nie może poczekać 3 miesiące, żeby 

zrealizować odcinek drogi z nadwyżki budżetowej (notabene zdaniem radnego 

nadwyżka budżetowa została podzielona bowiem nieopacznie przewodnicząca 

Komisji rewizyjnej na posiedzeniu powiedziała, że środki z nadwyżki są już 

podzielone) ale środki te dzieli Rada Gminy i to są jej decyzje. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Maria Smolarek ustosunkowała się do 

wypowiedzi Radnego Krzeszowskiego i powiedziała, że na posiedzeniu Komisji 

zostało skierowane pytanie do Wójta dotyczące kosmetycznych prac                        

w Mierzycach czyli, parking przed remizą i kościołem oraz sklepem bowiem są 

to obiekty mienia komunalnego gminy. Wójt wówczas powiedział na komisji,  

że te zadania zostaną wykonane z nadwyżki budżetowej.  

Radny Józef Krzeszowski advocent zostało to już zapisane , że środki z 

nadwyżki budżetowej przeznaczone zostaną na prace i remonty w Mierzycach.  

Maria Smolarek  zaprzeczyła informacją dotyczące mym podziału nadwyżki 

budżetowej. 

Radny Marek Leszczyk powiedział, że należałoby również sprawdzić środki 

przed 2007 rokiem i ile było wydane, bowiem wówczas w na miejscowość 

Kochlew wydane były bardzo małe środki lub żadne.   

Radny Józef Krzeszowski – droga w Toporowie jest również bardzo ważna                

i była już o niej mowa wcześniej a jeżeli maja być konstruktywne propozycje do 

projektu budżetu to w budżecie jest taka pozycja Dział 800 Oświata                             

i wychowanie  i w dziale tym przeznaczone jest 125.000 zł na utrzymanie 

stołówki szkolnej  w Mierzycach. Radny powiedział, że kiedy rozpoczynała się 

obecna kadencja Rady Gminy koszt świetlicy wynosił 40.000 zł i z roku na rok 

kota ta rośnie w ubiegłym roku była 80.000 zł, a w tym roku jest 125.000zł. 

następnie rady dodał, że jako wieloletni Dyrektor Szkoły Podstawowej                     

w Kraszkowicach i również prowadzona była świetlica natomiast nigdy na nią 

nie były przekazywane środki z budżetu gminy i był oddzielny budżet. Ponadto 
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był okres że świetlica w Kraszkowice dwukrotnie miała większą liczbę dzieci 

niż stołówka w Mierzycach, a także miała gorsze warunki lokalowe. Radny 

zaproponował obcięcie środków przeznaczonych na stołówkę w Mierzycach             

o 25 .000 zł i  przeznaczenie ich na budowę drogi w Toporowie.  

Skarbnik wyjaśniała, że w projekcie budżetu ujęta jest nie świetlica tylko 

stołówka szkolna w Mierzcyach i zobligowała gminę do tego Ustawa                              

o Rachunkowości, znikły świetlice, które włączone są w każdą szkołę i nadal 

funkcjonują, w Kraszkowicach również funkcjonuje stołówka szkolna tylko 

koszty włączone są w przedszkole Kraszkowice i cała procedura żywieniowa 

przechodzi właśnie przez Przedszkole. Takiej możliwości nie ma w Gimnazjum  

i Szkole Podstawowej  w Mierzycach  i nie można włączyć w Przedszkole 

Mierzyce dlatego utworzona została stołówka. Środki zaplanowane w tym dziale  

przeznaczane sa na utrzymanie trzech pracowników  oraz środki na dożywanie, 

które stanowią pełna odpłatność rodziców za wyżywienie dzieci w związku                          

z tym gmina utrzymuje tylko tych pracowników, a koszty wyżywienia dzieci idą 

ze środków rodziców.  

       

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Karol Sakowski zgłosił wniosek do 

projektu budżetu (Dział 600 Transport i łączność; Rozdział 60016 – Przebudowa  

drogi gminnej Kochlew I etap) aby planowaną przebudowę ul. Topolowej                  

w Toporowie ująć w projekcie tegorocznego budżetu gminy, natomiast drogę               

w Kochlewie wykonać ze środków nadwyżki budżetowej oraz zapewnić 

mieszkańców Kochlewa i radnego z tej miejscowości, że zadanie to zostanie 

wykonane w tym roku. 

 

Następnie Przewodniczący Artur Piosczek poddał pod głosowanie zgłoszony  

wniosek tj. wprowadzenie do budżetu przebudowy ul. Topolowej w Toporowie, 

a wycofanie drogi w Kochlewie, która zrealizowana zostanie z nadwyżki 

budżetowej. „Za” było 9 radnych, 4 radnych  było „przeciw” i 2 radnych 

„wstrzymało” się od głosu. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

Rada Gminy większością głosów wprowadziła zmianę do projektu Budżetu 

Gminy Wierzchlas na 2010 rok.  

 

Ponieważ nie było więcej uwag do projektu Budżetu Gminy Wierzchlas na      

2010  rok; Przewodniczący Artur Piosczek poprosił Skarbnika Gminy Teresę 

Nowak o odczytanie projektu uchwały Nr XXXV/213/2010 w sprawie 

uchwalenia Budżetu Gminy Wierzchlas na 2010r.   

Następnie  uchwała  poddana zastała pod głosownie  i przyjęta większością 

głosów „za” było 13 radnych i 2 radnych „wstrzymało się” od głosu.                      

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych, co stanowi kworum i rozstrzyga                   

o ważności głosowania. 

Budżet Gminy Wierzchlas na 2010 rok został przyjęty większością głosów.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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b) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu ochrony Środowiska                  

i Gospodarki Wodnej w Łodzi.  

Temat ten omawiany był na posiedzeniach komisji i nie było żadnych uwag 

dlatego Przewodniczący Artur Pioseczek poprosił Andżelikę Kucharską-

Bociąga o odczytanie projektu Uchwały Nr XXXV/214/2010 w/w sprawie. 

Następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.               

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. .   

 

c) zmieniająca uchwałę Nr XXXII/201/2009 z dnia 22 października 2009r.                 

w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Krzeczów na lata                  

2008 – 2015.  

Przewodniczący Artur Pioseczek powiedział, że temat ten również omawiany 

był na posiedzeniach komisji i nie było żadnych uwag dlatego poprosił 

Andżelikę Kucharską-Bociąga o odczytanie projektu Uchwały                                  

Nr XXXV/215/2010 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

d) wyrażenia opinii w sprawie likwidacji Samodzielnego publicznego  

Zakładu Opieki Zdrowotnej Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego                          

im. dr B. Hagera w Tarnowskich Górach.  

 

Przewodniczący Artur Pioseczek powiedział, że temat ten również omawiany 

był na posiedzeniach komisji i nie było żadnych uwag w związku z tym  

poprosił Martę Kowalczyk o odczytanie projektu Uchwały                                  

Nr XXXV/216/2010 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 6 

Interpelacje Wolne wnioski i zapytania.  

 

1) Radny Marcin Kowalczyk  w Lokalnym programie wspierania edukacji  

uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu Gminy Wierzchlas, pojawił się 

problem, w momencie podniesienia średniej ocen dla szkoły podstawowej                 

i gimnazjum tj z 5.0 do 5.1 oraz z 5.2 na 5.3 dlatego ze do średniej włączona 

została Religia i w przypadku ucznia z jedna oceną celującą (szóstką) wynosi 

5,075 i uczeń już wówczas nie kwalifikuje się do stypendium taska sama 

sytuacja jest w gimnazjum. W przypadkach tych próg został podniesiony o dwie 

oceny celujące i dzieci z terenu gminy zostały pokrzywdzone. W związku radny 

zaproponował aby ponownie zająć się tym tematem na posiedzeniach Komisji              

i wprowadzić do niego zmiany.  
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Przewodniczący powiedział, że w tym temacie powinna wypowiedzieć się 

Komisja Oświaty i to ona powinna przedstawić  propozycje znamy uchwały 

warz z regulaminem.  

 

2) Sołtys wsi Strugi Jerzy Włodarczyk – w ubiegłym roku złożone zostało 

podanie przez Sołtysów odnośnie wzrostu diet zwrócił się o udzielenie 

odpowiedzi w tym temacie. 

Przewodniczący poinformował że w tym roku nie ma żadnych podwyżek diet 

ani dla radnych ani dla sołtysów. 

 

3) Sołtys wsi Jajczaki Zbigniew Wołowiec zapytał się czy będzie dalej  

kontynuowane dokończenie drogi oraz chodnika w Jajczakach. 

 Wójt wyjaśnił, że  robione jest wszystko aby w dobrym stanie utrzymać drogę 

tłuczniową.  

 

4) Sołtys wsi Kraszkowice Krystyna Buczkowska zapytała kiedy  

uruchomiona zostanie wieża telefonii Komórkowej w Kraszkowicach. 

Wójt powiedział że prowadzone były rozmowy ze wszystkimi osobami 

zajmującymi uruchomieniem masztu ponadto wysłany został list do Prezesa  

tego operatora informując go, że osoby kupujące nowe telefony korzystają                 

z innych operatorów, posiadających nadajniki na naszym terenie. Docierają 

informacje że maszt ma być uruchomiony w styczniu lub lutym. Ze strony 

urzędu gminy wszystko zostało dopełnione i sprawa cały czas jest pilotowana.  

 

5) Sołtys wsi Wierzchlas A Leon Makielak zapytała co z masztem, telefonii  

komórkowej, który miał powstać na posesji Państwa Kędziów                                  

i z nieoficjalnych informacji wynika, że Rada Gminy nie wyraziła zgody na 

postawienie masztu. 

Wójt odpowiedział na temat dwóch miejsc lokalizacji na terenach należących do 

Gminy pierwszy  to miejsce koło Sali gimnastycznej w Wierzchlesie i był 

sprzeciw rodziców dzieci uczęszczających do szkoły, drugie miejsce lokalizacji 

za budynkiem Urzędu Gminy i również był protest mieszkańców. Natomiast 

jeśli operator telefonii komórkowej prowadzi negocjacje z prywatnymi 

właścicielami to nie należy w kompetencji Urzędu. 

 

Punkt 7 

Zakończenie obrad  XXXV sesji Rady Gminy Wierzchlas.   

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXXV sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

Obrady zakończono o godzinie 11
00

. 

 

 

                    
 


